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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 10.2.2020 

 
 
Prítomní poslanci: Mgr. Michal Moško, MUDr. Šimon Žďárský, 
Ospravedlnení poslanci: Pavol Bobošík, Mgr. Richard Medal, p. Eva Struhárová, Ing. Richard Ščepko, 
 
       
Prítomná: Mgr. Ivana Suliková – garant VMČ Stred 
Hostia: Bc. Peter Repka – MsP, Ing. Gabriela Vanková – Útvar majetku mesta, Ing. arch. Martin Beďatš – hlavný 
architekt, Ing. Róbert Hartmann – Útvar mobility 
 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Prerokovanie žiadostí 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 
4. Zjednosmernenie ulíc Jána Zemana 
5. Odporúčané investície v MČ Stred jeho výborom na rok 2021 až 2023 
6. Nové požiadavky občanov a poslancov 
7. Rôzne 
8. Záver 

 
 

1. OTVORENIE 
 
Predseda VMČ Stred MUDr. Žďárský privítal všetkých prítomných a dal hlasovať za program.  
 
Program: 
1. Otvorenie 
2. Prerokovanie žiadostí 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 
4. Zjednosmernenie ulíc Jána Zemana 
5. Odporúčané investície v MČ Stred jeho výborom na rok 2021 až 2023 
6. Nové požiadavky občanov a poslancov 
7. Rôzne 
8. Záver 
 
HLASOVANIE: 
Poslanci v počte 1 ZA neodsúhlasili program. 
Za: 1 (MUDr. Žďárský)      Proti: 0        Zdržali sa: 0 
 
MUDr. Žďárský -  nakoľko sa ospravedlnili 4 poslanci, VMČ Stred nie je uznášania schopný. 
Na VMČ Stred sa dostavil poslanec Mgr. Michal Moško.  
Predseda VMČ Stred oznámil prítomným, že všetky body programu sa presúvajú na nasledujúci VMČ Stred, 
ktorý sa bude konať dňa 9.3.2020 a otvoril neformálnu debatu s občanmi a pracovníkmi MsÚ. 
 
Ing. arch. Masaryk – prišiel som za verejnosť, na ul. Cintorínskej ide o život, autá tam nedodržiavajú rýchlosť. 
Dotazník, ktorý bol predložený občanom bol nezrozumiteľný. 
Mgr. Moško – je to vec názoru, dotazník bol transparentný, relevantný, predložený občanom, ktorí sa vyjadrili, 
že nechcú zjednosmernenie ulice Cintorínskej.  
Ing. Hartmann – predbežne navrhuje v rámci bezpečnosti vybudovať chodník na opačnej strane ulice 
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Cintorínskej spolu s rekonštrukciou oporných múrov. Odstránili by sa kolízie, ktoré tam sú. 
MUDr. Žďárský odporučil Ing. arch. Masarykovi prejednať tento problém s vedením mesta Trenčín, ktorí majú 
kompetenciu v tejto veci rozhodnúť, objednať sa u primátora mesta v rámci dňa otvorených dverí. 
Ing. arch. Beďatš sa vyjadril k debarierizácii podchodu na ul. Hasičskej, pripravuje sa riešenie. 
p. Egg – v minulosti mesto prišlo s nápadom vyhradiť sprejerom priestor a usmerniť obsah kresieb. Nestálo by 
za to vrátiť sa k tomuto návrhu? Vhodného priestoru je dostatok napr. Hviezdoslavova ul., Horný Šianec a pod. 
 
Na záver MUDr. Žďárský poďakoval všetkým prítomným za účasť na stretnutí. 
 

Zapísala: Mgr. Ivana Suliková 
v Trenčíne dňa 11.2.2020 
 
Začiatok VMČ: 16.05 hod. 
Ukončenie VMČ: 17.00 hod.   
 

MUDr. Šimon Žďárský    
  Predseda VMČ Stred 


